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23 czerwca 2022 r.
Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem poseł Anny Milcza-
nowskiej (PiS), zastępcy przewodniczącego Komisji, zrealizowała następujący          
porządek dzienny:

– rozpatrzenie uchwały Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy o dzia-
łach administracji rządowej oraz niektórych innych ustaw (druk nr 2341);
– rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres od 1 lipca do 31 grud-
nia 2022 r.

W posiedzeniu udział wzięli: Marcin Horała sekretarz stanu w Ministerstwie Funduszy i Polityki 
Regionalnej, Aleksander Arendt ekspert ds. legislacji i obsługi prawnej w Biurze Prawnym Central-
nego Portu Komunikacyjnego oraz Beata Magrel doradca prawny w Najwyższej Izbie Kontroli.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Jolanta Osiak i Jakub Sindrewicz – 
z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Łukasz Grabarczyk i Wojciech Paluch 
– legislatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodnicząca poseł Anna Milczanowska (PiS):
Dzień dobry. Witam państwa bardzo serdecznie. 
Otwieram posiedzenie Komisji Infrastruktury. 
Witam państwa posłów oraz wszystkich zaproszonych gości, w szczególności sekre-

tarza stanu w Ministerstwie Funduszy i Polityki Regionalnej, pana ministra Marcina 
Horałę, eksperta ds. legislacji i obsługi prawnej w Biurze Prawnym Centralnego Portu 
Komunikacyjnego, pana Aleksandra Arndta, dyrektora Biura Prawnego i Nadzoru Wła-
ścicielskiego w Portach Lotniczych, pana Witolda Janiszewskiego, doradcę prawnego 
Najwyższej Izby Kontroli, panią Beatę Magrel.
Patrząc na liczbę posłów naszej Komisji, stwierdzam kworum. 
Zgodnie z przedstawionym porządkiem, jaki do państwa dotarł, przedmiotem dzi-

siejszego posiedzenia będzie rozpatrzenie uchwały Senatu w sprawie ustawy o zmianie 
ustawy o działach administracji rządowej oraz niektórych innych ustaw (druk nr 2341) 
oraz rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres od 1 lipca do 31 grudnia 2022 r. 
Czy zgłaszają państwo wnioski do porządku dziennego? Nie widzę. Stwierdzam jego 
przyjęcie.
Rozpatrzenie uchwały powinno odbywać w następującym porządku. Czy jest wśród 

nas przedstawiciel Senatu, pan senator Dunin? Nie ma. Bardzo proszę o przedstawienie 
stanowiska przedstawiciela rządu, o ewentualne uwagi Biura Legislacyjnego. Oczywiście 
będą głosy za i przeciw w głosowaniu. 
Bardzo proszę.

Sekretarz stanu w Ministerstwie Funduszy i Polityki Regionalnej Marcin Horała:
Pani przewodnicząca, Wysoka Komisjo, ustawa wraca z Senatu bez poprawek,  tylko 
z wnioskiem o całkowite odrzucenie. W związku z tym całą materię ustawy już Komi-
sji  prezentowałem. Szanując więc  czas państwa posłów, przypomnę  tylko,  że chodzi 
o ustawę zmieniającą ustawę o działach w tym kierunku, żeby całość spraw związanych 
z prowadzeniem programu inwestycyjnego Centralnego Portu Komunikacyjnego została 
przeniesiona z Ministerstwa Infrastruktury do Ministerstwa Funduszy i Polityki Regio-
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nalnej. Oczywiście podtrzymuję stanowisko rządu z poprzednich spotkań Komisji, pro-
sząc o przyjęcie ustawy, a więc o odrzucenie wniosku Senatu o odrzucenie ustawy. 
Dziękuję.

Przewodnicząca poseł Anna Milczanowska (PiS):
Proszę państwa, tak jak usłyszeliśmy od pana ministra, jak o tym zresztą wiemy, po roz-
patrzeniu uchwalonej przez Sejm ustawy Senat odrzucił tę ustawę. W związku z tym 
przystępujemy do głosowania.
Bardzo proszę, żebyście wszyscy państwo zalogowali się. Jesteśmy wszyscy? Bardzo 

proszę. Kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem uchwały Senatu o odrzuceniu pro-
jektu ustawy? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. 
Głosowało 18 posłów: za było 8, przeciw 10, wstrzymało się 0. Państwo posłowie 

przybyli trochę za późno, a głosowanie było ważne. Stwierdzam, że Komisja odrzuciła 
uchwałę Senatu – w związku z tym będzie to przedstawiane na posiedzeniu Sejmu.

Poseł Cezary Grabarczyk (KO):
Chciałem zaproponować, aby pani przewodnicząca w dalszym ciągu była sprawozdawcą 
Komisji.

Przewodnicząca poseł Anna Milczanowska (PiS):
Do tego właśnie zmierzałam. Dziękuję panu przewodniczącemu posłowi Grabarczykowi, 
że mnie zgłosił, bo do tej pory rzeczywiście byłam posłem sprawozdawcą. W związku 
z tym dalej przyjmuję tę misję na siebie. Czy ktoś jest przeciwny tej propozycji? Nie. 
Wobec niezgłoszenia sprzeciwu stwierdzam, że Komisja wybrała moją skromną osobę 
na sprawozdawcę Komisji.
Bardzo  serdecznie  dziękuję.  Dziękuję  panu  ministrowi,  dziękuję  zaproszonym 

gościom… Nie, mamy  jeszcze  drugi  punkt,  ale  bez  pana ministra,  bo pan minister 
ma pracę, a my siedzimy. Proszę państwa, przechodzimy do drugiego punktu porządku 
obrad.
W związku z art. 150 ust. 1 pkt 1 regulaminu Sejmu marszałek Sejmu zwróciła się 

do Komisji o sporządzenie i uchwalenie planu pracy Komisji. W oparciu o państwa pro-
pozycje, które zostały nadesłane, a także o niezrealizowane tematy z bieżącego planu 
pracy Komisji, które zostały przeniesione na drugie półrocze, prezydium Komisji przed-
stawia  projekt  planu  pracy Komisji.  Czy  są uwagi  do takiego  planu  pracy Komisji? 
Macie to państwo przed sobą, to się jeszcze zapoznajcie. Nie widzę uwag. Czy jest sprze-
ciw wobec wniosku o przyjęcie planu pracy Komisji w przedstawionym kształcie? Nie 
ma sprzeciwu. Stwierdzam, że Komisja przyjęła plan pracy.
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia Komisji. Zamykam posiedzenie 

Komisji Infrastruktury.


